
کـاراته اسـتان اوج مـی گیـرد بـه
شرطی که ….

ایرج عطایی رئیس هیئت کاراته استان اردبیل شد و بعد از مدت ها
فضای مجازی و به خصوص اینستا از دست تعدد پست ها در مورد این

رویداد، به راحتی نفس کشید.

کاراته استان از جمله رشته های ورزشی پرطرفدار و باسابقه درخشان
استان است. در اردبیل، پارس آباد، گرمی و … کاراته با استقبال
قابل توجه جوانان و نوجوانان روبروست و همین امر موجب بروز چهره

های مطرحی در این رشته بوده است.

بعد از مدت ها بلاتکلیفی با رأی اعضای مجمع، سرنوشت مدیریت آن
برای چهار سال آینده مشخص شد. مجمع به وظیفهای که بر عهده داشت
عمل کرد و از این به بعد نوبت خانواده کاراته استان است که این
کانون را گرم نگه دارند و روزهای خوبی برای آینده آن رقم بزنند.

مربیان بزرگ، اساتید بزرگوار، انسان های وارسته و جوانان خوش نام
و با وقار از سرمایه های اصلی کاراته استان محسوب می شوند. این
سرمایه ها برای جامعه ورزش و علاقهمندان به کاراته قابل احترام
هستند و عزیز.  بنابراین از همه آن ها انتظار می رود که از همین
امروز برای سربلندی کاراته فکر بکنند و به حرف و حدیث های ایام

قبل از برگزاری مجمع انتخاباتی خط قرمز بکشند.

کاراته همواره برای استان مدال آور و افتخار آفرین بوده است. اگر
وحدت و همدلی نباشد بازگرداندن کاراته به روزهای اوج گذشته غیر

ممکن خواهد بود.

انتظار می رود بزرگان این رشته از ایجاد جو وحدت و صمیمیت در
خانواده کاراته حمایت بکنند و خود الگویی برای جوانان در زمینه

توجه به احیای دوباره این رشته و افتخارآفرینیهای آن باشند.

قدم اول در هموار کردن مسیر را باید رئیس هیئت کاراته استان
بردارد. ایرج عطایی اگر پرچم یکدلی در عرصه کاراته استان را
برافراشته کند و دست همکاری به سوی همه صاحب نظران، بزرگان،
اساتید و مربیان نام آشنای این رشته دراز نماید و بهره بردن از
تجربیات، مشاورت و راهنمایی های آنها را با جان و دل پذیرا باشد
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کاراته استان به اوج می رسد و فضای آن را دوستی ها، محبت ها و یک
رنگی ها پر می کند.

ناگفته پیداست که اگر دست همکاری عطایی به گرمی فشرده نشود امکان
دستیابی به اهدافی که همه حرفاش را می زنند ممکن نمی شود. پس در
یک اقدام متقابل که منشأ آن همکاری و صمیمیت و نجات کاراته از
حال و روز فعلیاش باشد می توان سنگ آن را به سینه زد و برایش

ایام بسیار مساعد و پرباری آرزو کرد.

امیدواریم همه اساتید و بزرگان کاراته فارغ از موضعگیری های قبل
از انتخابات برای کمک به کاراته کمر همت ببندند و در سال جدید

برای این رشته برنامه های سازنده ای را تدارک ببینند.

 

 


